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PREDMET: Zhpisnik 185. sjednice Upravnog vijeda Javne ustanove za upravljanje
Park-Sumom Marjan i ostalim za5tidenim prirodnim vrijednostima na podruiju Grada
Splita

Sjednica je odrLana 09.04.2A22. s podetkom u 15.30 sati.
Prisutni:
Predsjednik Upravnog vije6a Karlo Siminiati iupi6
ehnovi [fV-a: Igor Rudan, i Dubravka Mati6, Goran Jeli6 opravdano odsutan.
ehn UV-a predstavnik radnika Tino Babi6
Zapisni(ar Karlo Siminiati iupi6
Ravnatelj ruPSM Stipe Mu5ura, v.d.
Predstar,nik grada Splita Milivoj Hekman vi5i pravni savjetnik u odsjeku kulture

Sjednicu je otvorio Predsjednik Upravnog vije6a uz utvrdivanje prisutnosti dlanova, isti je
potwdio nazodnost dlanova Uprarmog vije6a i utvrdio da Uprarmo vijede moZe pravovaljano
odludivati o nastavku radate predloZio sljede6i:

Dnevni red sjednice

1. Donolenje Zakljudka o usvajanju primjedbi na Plan upravljanja Park*
$umom &Iarjan

Dono5enje odluke o javnom prikupljanju ponuda za dcdjelu koncesijskih
odobrenja za obavljanje djelatnosti na podrulju Park-5ume lVlarjan

Oiitovanje na naLaz Unutarnje revizije osnivaia i Dopis ravnatelja JUPSM
uputen Upravnom vijedu vezano za osnovane sumnje u nezakonito
zapo5ljavanje i povedanje plade Voditeljici SluZbe pravnih, kadrovskih
poslova, razs,oja i projekata

Pregled zaprimljenih oiitovanja o vjerodostojnosti Zapisnika 179., 180. i 181.
sjednice UV-a, sukladno Zakljudku sa 183. sjednice i dono5enje Odluke na
temelju navedenih oiitovanja

5. Usvajanje Izvjebia o Analizi mogu6nosti JUPSM da obavlja Sumarsku
djelatnost

Usvajanje lzvje5da o potrebama i naiinu upotrebe sluZbenih vozilaJUPSM

Nalog Ravnatelju i nadleZnim SluZbama JUPSM da se odituju da li je
Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu,
donesen na 175. sjednici ffV-a, upuden sindikalnom povjereniku na
oiitovanje i poslan lzvr5nom tijelu osnivaEa na davanje suglasnosti
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8. Nalog Ravnatelju i struinim sluZbama JUPSM da izrade lzvjeSde o
provedenim javnim nabavama u prethodnom razdoblju

9. Izvje5de Ravnatelja o tome u kojoj je fan postupak uvoilenja evidencije
dolazaka i odlazaka na posao

10. Nalog Ravnatelju i struinim sluZbama da izrade Izvje5de o stanju, provedbi i
financijskim aspektima EU projekta ,,Marjan 2020 - Brdo pro5losti, oaza
bududnosti66

11. Razno

Dnevni red je prihva6en jednoglasno.,

Ad 1) DonoSenje Zakljutka o usvajanju primjedbi na Plan upravljanja Park-5umom
Marjan

Predsjednik Uprarmog vije6a daje rrjed Ravnatelju, koji ukratko izlaLe Primjedbe na Plan
upravljanja Park-Sumom Marjan.

Predsjednik Upravnog vijeda predlaZe dono5enl'e Zakljudka, kojim se usvajaju Primjedbe na
Plan upravljanja Park-Sumom Marjan, te se daje nalog Ravnatelju i strudnim sluZbama
ruPSM da navedene Primjedbe upute lzradivadt Plana upravljanja druStvu Oikon d.o.o. i
nadleZnom Ministarstvu na daljnj e po stupanje.

Zakljlui,ak je usvojen jednoglasno.

Ad 2) DonoSenje odluke o javnom prikupljanju ponuda za dodjelu koncesijskih
odobrenja za obavljanje djelatnosti na podruiju Park-Sume Marjan

Predsjednik Upravnog vije6a utwduje da je JUPSM zaprimila sljedede zahtjeve za dodjelu
koncesij skih odobrenj a:

- Zahtjev druStva K.S.P. Solutions d.o.o. za djelatnost iznajmljivanja opreme za Sport i
rekreaciju - bicikle 30 komada na lokaciji Spinutska wata

- Zalnjev druStva K.S.P. Solutions d.o.o. za djelatnost trgovine na malo - pokretna
naprava

- Zahtjev druStva Intocable j.d.o.o. za djelatnost iznajmljivanlaleialjkrnaplaLiKa5telet
- Zahtjev druStva Intendant d.o.o. za djelatnost organuianog dovodenja i voclenja

gostiju - rik5e

- Zahtlev druStva R.D. Comitto d.o.o., za djelatnost obilaska Park-Sume Marjan na

segwayima

- Zahtjev druStva Music time d.o.o. za davanje koncesijskog odobrenja neposredno na
zahtjev u periodu od 17. do 19. kolovoza 2022. zapotrebe odrLavanjakoncerata

- Zahtjev druStva Zaigrani mi5 d.o.o. za davanje koncesijskog odobrenja neposredno na

zahtjev u trajanju od 3 dana od 05. do 08. srpnja 2022 za organizaciju koncerta ,,San
Sustipanske notr2022"
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Ravnatelj je predstavio dlanovima Upravnog vijeda i neformalnu ponudu udruZenja ugostitelja
Split - Splitski dk za izdavanje koncesijskog odobrenja za orgarlizacljtt koncerata uz
posluZivanje jela i pi6a u razdoblju od 14. srpnja do 14. kolovoza 2022. U kratkoj raspravi se

utwdilo da je u predmetnom vremenu HNK zatraZio kori5tenje javne pow5ine Sustipana za
potrebe organuaclje ,,Splitskog ljeta". Bududi da udruZenje ugostitelja nije poslalo Zahtjev za
dodjelu koncesijskog odobrenja, o njihovom zahtjevu se u ovom trenutku ne moZe raspraviti,
te se istima ne mogu uvjetovati todke za5tite i oduvanja prirode, a posebice u pogledu
osiguranja nlLe razine buke za potrebe rada HNK-a na Sustipanu u predmetnom vremenu.
Bilo bi potrebno da navedeno UdruZenje sadini formalni Zahtjev za dodjelu koncesijskog
odobrenja za obavljanje todno odredenih djelatnosti na zaltitenom podrudju u todno
odredenom wemenu.

Nakon kra6e rasprave, Predsjednik Upravnog vijeda predlaLe da, sukladno dl. 2 Pravilnika o
koncesijskim odobrenjima na za5tiienom podrudju, ovo Upravno vijede donese Odluku o
javnom prikupljanju ponuda za obavljanje djelatnosti iznajmljivanja opreme za Sport i
rekreaciju - bicikle na lokaciji Spinutska vrata, za djelatnost organiziranog dovodenja i
votlenja gostiju - elektridne rik5e (na relaciji od juZne rampe ,,Institut" do rotora na Benama i
na relaciji od juZne rampe ,,Institut" do velikog wha ,,Telegrin" i nazad) i za djelatnost
obilaska Park-Sume Marjan na segwayima Qu po5tivanje ogranidenja brzine kretanja u
pje5adko-biciklistidkoj zonl), sve na razdoblje od godine dana.

Utwduje se kako obavljanje djelatnosti iznajmljivanja leZaljki na plaLi Ka5telet nije
prihvatljivo na jal,roj plaLikoja jebez ogranidenja ibeznaplate dostupna svima, a sukladno
mi5ljenju strudnih sluZbi ruPSM.

Utwduje se kako se ne moZe raspraviti o Zahtjevu druStva K.S.P. Solutions d.o.o. za
djelatnost trgovine na malo - pokretna naprava, jer za istu nije specificirana njezina
predvidena lokacija, wsta robe koja bi se prodavala i wsta objekta - pokretne naprave.

Odluka je donesena jednoglasno.

Predsjednik Uprarmog vije6a predlaLe da, sukladno dl. 15 Pravilnika o koncesijskim
odobrenjima na zaiti6enom podrudju, ovo Uprarrno vijede donese Odluku o davanju
koncesijskog odobrenja neposredno na zahtjev druStva Music time d"o.o. iZaigrati miS d.o.o.,
te se zaduZuje Ravnatelj da podnositeljima zahtjeva postavi primjerene uvjete t zatraL,i
jamstva za ostvarivanje za5tite prirode, nakon dega 6e se sa podnositeljima zahtjeva sklopiti
odgovaraju6i Ugovori.

Odluka je donesena jednoglasno.

Ad 3) Oiitovanje na nalaz Unutarnje revizije osnivaia i Dopis ravnatelja JUPSM
upuden Upravnom vijedu vezano za osnovane sumnje u nezakonito zapo5ljavanje i
pove6anje plade Voditeljici SluZbe pravnih, kadrovskih poslova, ranoja i projekata

Upravno vije6e pregledava Dopis Rarmatelja od 14.03.2022 npu&n ovom Upravnom vijedu, a
na temu poveianja p1a6e protivno Pravilniku o sistematizaciji radnih mjesta i nezakonitom
sklapanju Ugovora o radu na neodredeno wijeme za radno mjesto Voditelja SluZbe pravnih,
kadrovskih poslova, razvoja i projekata, te Mi5ljenje SluZbe za unutarnju reviziju grada
Splita, od 04. travrya2022.
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Predsjednik upravnog vijeia predlaLe da se na temelju navedenih dokumenata Ravnatelju ada
preporuka da u ime ruPSM izvijesti Opdinsko drZavno odvjetni5tvo o imovinsko-pravnom
zahtjetu Ustanove u predmetu br.315ll9, koji se odnosi na navedenu tematiku, te da u ime
Ustanove sastavi kaznenu prijavu s inaLenim imovinsko-prarmim zahtjevom protiv
odgovornih osoba yezaflo nezakonito sklapanje Aneksa Ugovora o radu 25. olujka 2014. i
nezakonito sklapanje Ugovora o radu 23. travnja 2020., a sve sukladno Obavijesti
Inspektoratarada od 12. svibnja 2017. i Mi5ljenju SluZbe za unutarnju reviziju grada Splita od
04. travnja2022.

Gospodin Hekman navodi kako smatra da tumadenjem Zakona o za5titi prirode voditelj
SluZbe pravnih, kadrovskih poslova, razvoja i projekata, se ne moZe smatrati delnikom
unutarnje ustrojstvene jedinice u smislu navedenog Zakona. Nadalje, navodi da 6e svoje puno
oditovanje sadiniti naknadno i pisanim putem dostaviti Rarmatelju.

Prijedlog je usvojen sa 3 glasa za i suzdrLan (Tino Babi6).

Ad 4) Pregled zaprimljenih oiitovanja o vjerodostojnosti Zapisnika 179., 180. i 181.
sjednice ffV-a, sukladno Zakljuiku sa 183. sjednice i dono5enje Odluke na temelju
navedenih oiitovanja

Predsjednik Upravnog vijeia utwduje da su, sukladno Zakljudku sa 183. sjednice Upravnog
vije6a, unutar ostavljenog roka zaprimljeni Oditovanja: Ane Perdid sa prilogorn, Gorana
Jeli6a, Igora Rudana, Ingrid Pedarevid, Karla Siminiati iupi6a, Roberta Koharevida, Tina
Babi6a i Tomislava Tuki6a sa prilogom.

Utwduje se kako je Ana Perdid u svome oditovanju navodi da se poziva na Zahtjev za zaltitt
prava iz radnog odnosa, u kojemu nije sadrZano njezino oditovanje o vjerodostojnosti
Zapisnka sa 179. 180. i 181 sjednice Upravnog vlje(a, ve6 se isto odnosi na Pisano
upozorenje na obveze iz radnog odnosa od 04. olujka 2022, a Sto nije vezano za djelokrug
rada ovog Upravnog vijeca, pa se isto Oditovanje ne moZe uzeti u obzir.

Na prijedlog Tina Babi6a je proditan Zahtjev za zaititu praya, a na prijedlog Igora Rudana
proditan je odgovor na Zahtjev za zaltitu prava u radnog odnosa.

ZailtZule se Predsjednik Upravnog vije6a pripremiti za idutu sjednicu Upravnog vije6a
Prijedlog odluke o ispravku Zapisnika sa 179. i 180. sjednice Upravnog vijeia, a na temelju
zaprimlj enih od itovanj a navedenih sudio nika.

Prijedlog je usvojen sa 3 glasa za i jednim glasom protiv (Tino Babi6).

Ad 5) Usvajanje lzvje5da o Analizi mogudnosti JUPSM da obavlja Sumarsku djelatnost

Predsjednik Upravnog vijeia daje rijed Ravnatelju da iznese Izvje56e o analizi moguinosti
ruPSM da obavlja Sumarsku djelatnost. Ravnatelj u bitnome navodi da trenutno Ustanova ne
moZe obavljati Sumarsku djelatnost, te da Ustanova vi5e nema licence Komore za obavljanje
Sumarske djelatnosti. Na upit Tina Babi6a, na temelju dega su licence za obavljanle Sumarske
djelatnosti ukinute, Ravnatelj odgovara da su iste ukinute sukladno odluci Visokog upravnog
suda RH.
Ravnatelj navodi kako postoji moguinost naknadnog pokretanja procedure za obavljanje
Sumarske djelatnosti, ako se za to ispune uvjeti.
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Tino Babi6 postavlja pitanje o sigurnosti radnih mjesta radnika koji su brli zadtleni za
Sumarske radove, na Sto Rar,natelj odgovara da ce zaposleni radnici raditi sukladno svojim
radnim zadacima i u okviru zakona.

Predsjednik Upravnog vije6a predlaZe i stavlja na glasanje usvajanje Izvje5ia o Analizi
mogu6nosti JLIPSM da obavlja Sumarsku djelatnost

Izvje56e je usvojeno jednoglasno.

Predsjednik Upravnog vije6a predlaLe da se naloZi Ravnatelju da,uz pomo6 strudnih sluZbi, u
razuflrnom roku izradi pisanu anal:r;u o mogudnosti JUPSM da obavlja Sumarsku djelatnost,
uz poseban osvrt na potrebu zapo5ljavanja strudnih osoba, kupovinu, najam ili ugovaranje
kori5tenja strojeva i mehanizacije od sestrinskih gradskih druStava, te uradu cost-benefit
analize.

Prrjedlog je usvojen jednoglasno.

Ad 6) Usvajanje lzvje5da o potrebama i nalinu upotrebe sluZbenih vozila JUPSM

Predsjednik Upravnog vije6a daje rijed Ravnatelju da iznese Izvje56e o potrebama i nadinu
upotrebe sluZbenih vozila ruPSM. Rawatelj u bitnome navodi da je na temu navedenog
odrLao sastanak sa voditeljima strudnih sluZbi, te predlaZe da se trenutne potrebe za sluLbena
vozlla rije5e na nadin da se iskoriste postojedi resursi. Naime, osim postoje6ih registriranih
vozila, postoje jo5 dva neregistrirana vozila Renault Kangoo i skuter. PredlaZe da se navedena
vozila servisiraju i dovedu u tehnidki ispravno stanje, uz minimalno ulaganje, te se registriraju
i stave u funkciju. Kupovina novih vozlla bi se odgodlla za idlu(u godinu, ukoliko bi potreba
za nav e denim po stoj ala.

Na upit Ravnatelju, hode li se voditi raduna o tome da tro5ak popravka vozila ne prema5i
vrijednost vozila, navodi kako 6e se prihvatiti raz;ttmne cijene popravaka vode6i raduna o
vrijednosti tih vozila.

Predsjednik Upravnog vljela predlaLe i stavlja na glasanje usvajanje Izvjelia o potrebama i
nadinu upotrebe sluZbenih vozlla ruPSM

Izvje56e je usvojeno jednoglasno.

Ad 7) Nalog Ravnatelju i nadlehrim SluZbama JUPSM da se oiituju da li je Pravilnik o
izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu, donesen na 175. sjednici
UV-ao upu6en sindikalnom povjereniku na oiitovanje i poslan lzvr5nom tijelu osnivaia
na davanje suglasnosti

Predsjednik Upravnog vijeda navodi kako je na L75. sjednici Upravnog vijeia odrLanoj 27.
prosinca 2A2L. donesen Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu
ruPSM, a koji je, da bi stupio na snagu, trebao upuden sindikalnom povjereniku, kao wsitelju
duZnosti Radnidkog vije6a na oditovanje i poslan Izwsnom tijelu osniva(a - grada Splita na
davanje suglasnosti, a da bi mogao stupiti na snagu.
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Buduii da ovom Upravnom vijedu nije poznato da li su opisane radnje izwsene i kada, daje se
nalog Ravnatelju da se odituje o gore navedenome.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

Ad S) Nalog Ravnatelju i struinim sluibama JUPSM da izrade Izvje5de o provedenim
javnim nabavama u prethodnom razdoblju

Predsjednik Upravnog vijeia izlaLe kako su u prethodnom razdoblju provedene javne nabave
za sljedede projekte:

- ograde iznadplaL,e Ka5telet
- obnove spomenika Umbertu Girometti
- inade projekta sanacije ceste ispod sv. Jere

- inadeprojekta solarne rasvjete na priobalnoj Setnici odZvon(acado plaZe Ka5telet
- obnove svih rampi i inade videonadzora na svim ulazima
- odabira izradiva(arevizije poslovanja JUPSM
- elaborat usporavanja prometa na Setali5tu I. Me5trovid a i inade prometnog rje5enja za pristup

plaZi Ka5telet iplali Ka5juni

PredlaZe da Upravno vije6e :;danalog Ravnatelju i strudnim sluZbama da u razumnom roku
izrade Izvje56e ovom upravnom vijedu o statusu provedbe gore navedenih projekata.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

Ad 9) Izvje5de Ravnatelja o tome u kojoj je hn postupak uvodenja evidencije dolazaka i
odlazaka na posao

Predsjednik Upravnog vijeda daje rijed Ravnatelju da 2nese Izvje56e o postupku uvodenja
evidencije dolazaka i odlazaka na posao. Ravnatelj u bitnome navodi kako je uputio zalfijev
nadleZnim druStvima, te je utwdio da postoje sustavi sa evidencijom beskontaktnim karticama
i sustav evidencije putem otisaka prsta. Navodi kako Ustanova radi na tri lokacije, pa bi
troSak implementacije bio za sustav otisaka prsta cca 30.000 kn a putem sustava kartica bi
ko3tao cca 25.000,00 kn.

Tino Babi6 navodi kako je problem sa zaposlenicima koji rade na dislociranim radnim
mjestima unutar park-Sume Marjan, na Sto je Ravnatelj odgovorio kako je on odgovoran za
vodenje radnih procesa, te se evidencija dolazaka i odlazaka tih radnika moZe organiznati.

G. Hekman je naveo da bi sustav evidencije putem otiska prsta problematidan zbog
prikupljanja otisaka prsta koji su wlo osobni podaci, te da je :ztograzLogaBanovina pre5la sa
sustava otisaka prsta na sustav evidencije karticama.

G. Hekman je u ovom trenutku napustio sjednicu Upravnog vije6a.

ravnatelj navodi kako 6e se joi raspitati kod nekih drugih druStava za nfuavu predmetnih
uredaja te ie o tome izvijestiti ovo Upravno vije6e.

Pitanja Ravnatelju nema.



Predsjednik Upravnog vijeia predlaLe i stavlja na glasanje usvajanje Izvje56a o postupku
uvo ttenj a e videnc ij e dolazaka i o dlazaka na p o s ao

Izvje56e je usvojeno jednoglasno.

Ad 10) Nalog Ravnatelju i struinim sluibama da izrade IzvjeSde o stanju, provedbi i
financijskim aspektima EU projekta ,,Marjan 2020 - Brdo prollosti, oaza f,ududnosti,,

Predsjednik Upravnog vijeia predlaic da, imajuii u vidu da se prlbliLava dovrsetak EU
projekta,,Marjan 2020 - Brdo pro5losti, oaza buduinosti", ovo Upravno vije6e, izdanalog
Ravnatelju i nadleZnim strudnim sluZbama da izrade kratko izvjeiie o stanju, statusu
provedbe i financijskim aspektima navedenog projekta.

Ravnatelj navodi kako jg projekt gotovo u cijelosti dowsen, te da je preostalo joi samo
zatvatanje radova. Navodi kako 6e dovr5etak osmatradnice na Marjanu biti u zakasnjenju,
zbo g tehnid kih r azlo ga.

Ravnatelj navodi da uredenje Botanidkog vrta jo5 uvijek nije dowseno, zbog tehnidkih
razloga.

Ravnatelj navodi kako j_e predmetni projekt pod vodstvom grada Splita, prirodoslovno-
matematidkog fakulteta i SAFU-a.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

Ad 11) Razno

11.1. Postavljanje topa izrad plaZe Kaljuni

Ravnatelj navodi kako je Udruga veterana Prve obalne topnidke bitnice ,,Ka5juni,. dostavila
zamolbu ruPSM za postavljanje trofejnog 85 mm topa pored spomen-obiljeZja ,,Spomen iZelja"' Uz Zamolbu je dostavll-eno idejno Riesenie i doiumentaci.la. Ravnatelj navodi kako bi,prrje davanja pozitivnog mi5ljenja Udruzi, Zelio dobiti suglasnoit Upravnog vijeia. Uprarmo
vijede moli da Ravnatelj dostavi cjelokupnu opseZnu dokumentaciju dlanovima Upravnog
vlje(,a, kako bi se ista mogla pregledati i aati stav upravnog vije6a.

Prijedlog je prihvaden jednoglasno.

Sjednica je zakljudena u 19.00 sati.

Dow5eno.

Ostale prisutne osobe:

Zapisniiar

Ravnatelj Stipe Mu5ur,a
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